
Om ældreplejen i Fjends 
 
  
Der er lige et par misforståelser, der skal rettes: 
Ingen af os - hverken politikere eller embedsmænd - har hørt om, at der skulle være tilgået Fjends 
Kommune EU-midler til hjælp til anlægsudgifterne i leve- bomiljøerne. 
  
Vi arbejder ikke med monumenter, men vi arbejder derimod for gode forhold for de, der har hjælp 
behov. Som du og Ældre Sagen i Fjends ved, har socialudvalget flere gange i løbet af årene været 
på banen med et forslag og ønske om at få tilført puljemidlerne til en styrket indsats indenfor 
hjemmehjælpen. Når det ikke har kunnet lade sig realisere, har vi med en dygtig ledelse og 
engagerede medarbejdere forsøgt at arbejde målrettet- inden for de givne rammer- og det er meget 
lang tid siden, der har været sager til behandling i klagerådet. Vores brugerundersøgelser viser stor 
tilfredshed, og det vidner om, at vi - trods alt - er på rette vej, når det gælder hjælpen til de svageste 
medborgere. 
  
Du har ret i, at det er kommunalbestyrelsen, der bestemmer, hvordan bloktilskuddet skal anvendes. 
At du så er uenig i de folkevalgtes prioritering er noget andet. Det er du i din fulde ret til at være, 
men det må imidlertid snarere betegnes som demokrati end enevælde. Sluttelig vil jeg foreslå, at vi 
nu slår tonen an til et fordomsfrit og fremadrettet samarbejde til gavn for de, der har hjælp behov.  
    
  

Venlig hilsen 
    
   Lea Flarup 


